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سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اردبیل مطرح کرد؛

کمبود 1700 تخت بیمارستانی در اردبیل
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اردبیل گفت: نسبت به استاندارد کشوری در مجموع 1700 تخت در این استان کمبود داریم و در حال حاضر پروژه درمانی

540 تختخوابی با 30 درصد پیشرفت فیزیکی در حال ساخت است.

به گزارش گروه جامعه پایگاه خبری گفتمان فارس، بهزاد داورنیا با بیان اینکه دانشگاه علوم پزشکی اردبیل 1400 میلیارد تومان بدهی معوقه دارد، اظهار
داشت: 600 میلیارد تومان هم بیمه ها به این دانشگاه بدهی دارند که امیدواریم هر چه سریعتر پرداخت شود تا بتوانیم در ارائه خدمات مناسب موثر

واقع شویم.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اردبیل گفت: از مهم ترین مشکلات دانشگاه علوم پزشکی اردبیل می توان به کمبود تخت بیمارستانی نسبت به جمعیت
این استان اشاره کرد که در مجموع 1700 تخت نسبت به استاندارد کشوری کمبود تخت وجود دارد که از این تعداد پروژه درمانی 540 تختخوابی با 30

درصد پیشرفت فیزیکی در حال ساخت است که بخشی از کمبودهای تخت بیمارستانی جبران خواهد شد.

داورنیا از آغاز احداث یک بیمارستان 1000 تختخوابی خبرداد و گفت: به دلیل کمبود اعتبار به دنبال مشارکت خیرین در این پروژه هستیم و امیدواریم
بخشی از این بیمارستان را با مشارکت خیرین احداث کنیم.

وی در ادامه به صرفه جویی در حوزه سلامت در راستای ارتقای بهتر خدمات رسانی تاکید کرد و گفت: صرفه جویی هزینه می تواند قسمتی از افزایش
درآمد شود که با مدیریت ها و برنامه ریزی های مناسب یعنی اقتصاد درمان به خصوص در حوزه های پرمصرف انجام شود.

داورنیا تصریح کرد: از ابتدای دولت چهاردهم پرداخت مطالبات به پرستاران و پزشکان با پیگیری های وزیر و معاونین وزارت بهداشت بهتر شده به
طوری که در پرداخت ها در ماه های اخیر عملکرد خوبی داشته ایم و در بین 15 دانشگاه اول در پرداخت مطالبات پرسنلی قرار گرفته ایم.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اردبیل بیان داشت: بر اساس دستورالعمل جدید وزارت بهداشت مطالبات نیروهای طرحی جوان را هر ماه به صورت
منظم پرداخت و امکانات رفاهی آن ها را نیز از لحاظ مسکن فراهم می کنیم و خوشبختانه رضایتمندی خوبی در این زمینه حاصل شده است.

داورنیا گفت: کمبود سرانه فضای آموزشی نیز از دیگر چالش های موجود در این دانشگاه است و در حال حاضر 56 درصد از فضای آموزشی نسبت به
میانگین کشوری پایین تر هستیم.

وی در پایان گفت: پیگیر افزایش فضاهای آموزشی از جمله طرح جامع پردیس هستیم که امیدواریم طرح های نیمه تمام نیز با تامین اعتبار تکمیل و به
فضاهای آموزشی اضافه شوند.


